
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 526 

 

На 20 май 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

  Димитър Димитров, Севинч Солакова, 

  Силвия Стойчева, Йорданка Ганчева, Елка  

   Стоянова, Любомир Георгиев, Камелия Нейкова. 

2. Проект на решение относно гласуване на избиратели с 

увредено зрение или със затруднения в придвижването в изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България и/или за 

народни представители, насрочени на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Росица Матева. 

3. Проект на решение относно реда за предоставянето и 

разходването на средствата за медийни пакети в изборите за членове 

на Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Димитър Димитров. 

4. Проект на решение относно определяне на партиите, 

коалициите и инициативните комитети, които имат право да ползват 

медийни пакети по реда на чл. 178 от Изборния кодекс. 

   Докладват: Димитър Димитров. 

5. Проекти на решения относно регистрации на  наблюдатели в 

изборите на 9 юни 2024 г. 

  Докладват: Любомир Георгиев, Ерхан Чаушев. 
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6. Проект на решение относно условията и реда за извършване 

на допитвания до общественото мнение, социологически проучвания 

и проучвания на „изхода“ в изборния ден и регистрация на 

организациите, които ги извършват, в изборите на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Цветозар Томов 

7. Приекти на решения относно промени в състави на ОИК. 

  Докладва: Ерхан Чаушев 

8. Проекти на решения относно приемане на Методически 

указания на ЦИК в предизборния ден и до закриване на изборни ден 

при гласуване с хартиени бюлетини и със СУЕМГ. 

  Докладва: Емил Войнов 

9. Проект на решение относно опаковане и предаване на 

изборните книжа и материали от СИК на РИК и на Общинската 

одминистрация от изборите на 9 юни 2024 г. и тяхното съхраняване. 

  Докладва: Емил Войнов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов. 

ОТСЪСТВА: Гергана Стоянова. 

 

Заседанието бе открито в 10,38 ч. и ръководено от госпожа 

Камелия Нейкова - председател на Централната избирателна 

комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Осем членове сме в залата – имаме необходимия кворум.  

Поради отпуск отсъства колегата Гергана Стоянова. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред:  
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1. Доклади по административни преписки. Докладчици: Емил 

Войнов, Росица Матева, Димитър Димитров, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Йорданка Ганчева, Елка Стоянова, Любомир 

Георгиев, Камелия Нейкова. 

2. Проект на решение относно гласуване на избиратели с 

увредено зрение или със затруднения в придвижването в изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България и за 

народни представители, насрочени за 9 юни 2024 г. Докладчик: 

Росица Матева. 

3. Проект на решение относно реда за предоставянето и 

разходването на средствата за медийни пакети в изборите за членове 

на Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. Докладчик: Димитър Димитров. 

4. Проект на решение относно определяне на партиите, 

коалициите и инициативните комитети, които имат право да ползват 

медийни пакети по реда на чл. 178 от Изборния кодекс. Докладчик: 

Димитър Димитров. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам нова точка относно 

регистрации на наблюдатели. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Точка пета: Проекти 

на решения относно регистрации на наблюдатели в изборите на 9 

юни 2024 г. Докладчик: Любомир Георгиев. 

Други предложения? 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Назначаване на комисия за 

провеждане на преговори по обществената поръчка… 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Това е в точка първа: 

„Доклади по административни преписки“. Не се налага нова точка. 

Колеги, имате ли други предложения по дневния ред? Ако 

няма, моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 
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против – няма. 

 

Преминаваме към точка първа:  

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, във връзка с 

подготвените машини с инсталирана демоверсия, предлагам да 

изпратим писмо ГД „Жандармерия“, с което да им укажем да 

допуснат изнасянето на 199 броя СУЕМГ, които да бъдат 

транспортирани до районните избирателни комисии и до 

Централната избирателна комисия, а също така да допуснат 

служителя от Централната избирателна комисия – Д.             З., в 

склада, като предлагам той да подпише приемо-предавателния 

протокол със „Сиела Норма“ АД за предаването на машините. 

Проектът за писмо е в моята папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Само ще допълня колегата Войнов, че предложението да се 

допусне нашият служител, който е и материално отговорно лице на 

длъжност „домакин“, е във връзка с нашето писмо от 17 май 2024 г. 

с изходящ № ЦИК-ЕПНС-15-142/27, в което сме посочили на 

изпълнителя по договора за машинното гласуване, че следва да се 

подпише приемо-предавателен протокол между „Сиела Норма“ АД 

и Централната избирателна комисия. 

Има ли други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Димитър 

Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов), против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-142-31 от 20 май 2024 г. 

Писмото е в отговор на нашето искане да ни предоставят 
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информационни активи, необходими за удостоверяването на 

несъответствието по чл. 213а, ал. 2 от Изборния кодекс. От „Сиела 

Норма“ АД ни отговарят, че ще ни предоставят необходимите 

активи, но за целта са им необходими четири комплекта смарт карти. 

Във връзка с горното предлагам да изпратим писмо до 

„Информационно обслужване“ АД, с което да ги помолим да ни 

дадат четири комплекта смарт карти с актуалната верига. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Димитър 

Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов), против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: В последния ми засега доклад ви докладвам 

четири приемо-предавателни протокола: вх. №№ ЦИК-ЕП/НС-15-

556; № ЦИК-ЕП/НС-15-556/1; ЦИК-ЕП/НС-15-556/2 и ЦИК-ЕП/НС-

15-556/3. С тези протоколи „ЕнЕрДжи Сорс“ ООД предава на 

Централната избирателна комисия 200 броя акумулаторни батерии, а 

съответно Централната избирателна комисия е предала тези 

200 акумулаторни батерии на „Карго-партнер“ ЕООД. Докладвам ги 

за сведение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Димитров, 

в Доклади по административни преписки имате ли готовност? 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, моля да одобрим заповед, с 

която да се назначи комисия за провеждане на преговорите с 

„Информационно обслужване“ АД по обществената поръчка за 

обработка на изборните резултати. В папката ми има проект на 

заповед за назначаване на комисия, която да проведе договарянето 

съгласно изискванията на възложителя. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Димитров, 

моля за Вашето предложение за състав на комисията по 

обществената поръчка за компютърната обработка на данните от 
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изборите. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: За членове, освен себе си, предлагам 

господин Емил Войнов, господин Любомир Георгиев, госпожа           

М.          Р. и госпожа Н. Т. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения по състава?  

Аз предлагам председател на комисията да бъде господин 

Димитров и резервен член – Е. Х. 

Оттеглям предложението си за госпожа Х. 

Има ли други предложения? 

Последно, комисията е в състав: председател – Димитър 

Димитров, зам.-председател на Централната избирателна комисия, 

членове: Емил Войнов – заместник-председател; Любомир Георгиев 

– член на Централната избирателна комисия; и от звено „Правна 

дейност“ – юрисконсулт             Н.            Т. и главен юрисконсулт       

М.     Р. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Имам още един проект на заповед, с 

който           Е.           Х. – старши юрисконсулт и       П.          С. – 

юрисконсулт в звено „Правна дейност“, да бъдат назначени, за да 

осъществят предварителен контрол за законосъобразност по чл. 237б 

от Закона за обществените поръчки на обществена поръчка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов), против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № ЦИК-ЕП/НС-21-576 от 

17 май 2024 г. е постъпило автоматично генерираното съобщение от 

ЦАИС ЕОП за това, че е започнала процедурата, след като сме 

депозирали документи. Това е за сведение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте по точка първа. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо с 

вх. № НС-15-112/1 от 18 май 2024 г. от „Информационно 

обслужване“ АД , което е в отговор на наше писмо от 18 май 2024 г. 

Информират ни, че са отстранени несъответствията в кандидатската 

листа на една от коалициите въведени в РИК – Велико Търново. 

Докладвам го за сведение. 

Докладвам ви писмо до общинските избирателни комисии, 

които ще организират частичните избори на 23 юни 2024 г., с което 

ви предлагам да изпратим до общинските избирателни комисии 

списък на допуснатите партии и коалиции за участие в частичните 

избори и номера на решението, с което Централната избирателна 

комисия ги е допуснала до участие. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 

няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, във връзка с преписка, която 

докладвах на 18 май 2024 г., с № ЦИК-ЕП-09-76-2 ви предлагам да 

се запознаете в моята папка – молба до ВАС, и в по-късните части на 

заседанието ще предложа да я гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 
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заповядайте в точка първа. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с писмото на 

постоянния секретар на Министерството на външните работи с вх. 

№ ЦИК-ЕП/НС-02-452/2 от 18 май 2024 г. предлагам да изпратим 

писмо, с което да го уведомим за заявения тираж на бюлетините за 

двата вида избори на 9 юни 2024 г., както и за предвидените брой 

ролки за специализирана хартия. 

Предлагам ви да обърнем внимание на това, че лицето, което е 

оправомощено да получи бюлетини, следва да има право да получи 

и специализираната хартия и съответно да подписва протоколите за 

това. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С писмо вх. № -ЦИК-ЕП/НС-10-592 от 

19 май 2024 г. от РИК – Ловеч, сме получили адреса, на който да 

бъдат изпратени удостоверенията на членовете на РИК.  

За сведение ви докладвам вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-589 от 18 май 

2024 г. с искане от РИК – Сливен, за разрешение за публикуване на 

образците на бюлетини за гласуване в изборите на 9 юни 2024 г., за 

обсъждане на работна група и евентуално, ако дадем разрешението, 

ще се отнася до всички районни избирателни комисии. 

За работна група имам още писма, които след обсъждане ще 

представя на вниманието ви. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

продължете. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа има 

предложение за състав на комисия за процедурата за възлагане на 

отпечатването на хартиените бюлетини, както и за изработката на 
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ролките със специализирана хартия за машинно гласуване. 

Предлагам да одобрим състава и да упълномощим 

председателя да издаде заповед в комисията да бъдат включени 

господин Емил Войнов, госпожа Йорданка Ганчева, госпожа Елка 

Стоянова, госпожа Севинч Солакова и господин     Р.           Ц., а 

резервни членове да бъдат госпожа Силвия Стойчева – член на 

Централната избирателна комисия и госпожа       Е.           Х. – 

юрисконсулт в звено „Правна дейност“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, предлагам 

председател на комисията да бъде госпожа Севинч Солакова. Имате 

ли други предложения относно състава? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов), против – няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам постъпило писмо 

от работна група „Избори“ с вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-511/4 в отговор 

на наше питане във връзка с подготовката на информацията за 

избирателните списъци къде да причислим конкретно заявление, но, 

тъй като няма предложение, предлагам да е за сведение. Вече сме 

предали данните. 

Тук, не знам защо – поради объркване от деловодството или 

друго, имам писмото, за което ние приехме решение в събота с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-02-179/1 от 18 май 2024 г. Докладвам го за сведение. 

Връщам на доклад вх. № ЦИК-ЕП-15-52-11. Това е във връзка 

с криптирания обмен и ви моля в работен порядък да обсъдим 

направеното предложение от изпълнителя по договора, а именно: да 

изпратим проверените списъци от контактните точки чрез 

контактните точки. Може би преценка на председателя е да го 

обсъдим в работен порядък и да вземем решение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 
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заповядайте по точка първа. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам за сведение и за 

запознаване писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-579/1 от министъра на 

електронното управление, което е с копие до Централната 

избирателна комисия. От самото писмо се вижда, че до лицата, 

които са регистрирани като представители на партии, коалиции и 

сдружения за участие в процеса на удостоверяване по чл. 213а от 

Изборния кодекс, е изпратен график за съответното предоставяне на 

достъп за участие на представителите. Предлагам да остане за 

сведение, тъй като е изпратено до всички регистрирани в 

Централната избирателна комисия лица. 

Предлагам още едно писмо, което е в папката ми от днес, за 

запознаване и, разбира се, ще остане за сведение. Писмото е с вх. № 

ЦИК-17-8 от 19 май 2024 г. С него са изпратили имената на двамата 

представители на асоциацията, които ще присъстват на срещата 

уговорена за 21 май 2024 г. от 15,00 ч. в сградата на Централната 

избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения по това да уведомим представители на A-WEB относно 

посоченото от колегата Георгиев? Няма. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 8 (Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 

1 (Севинч Солакова). 

Колеги, в тази точка ви докладвам писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

15-554/1 от 17 май 2024 г. от „Информационно обслужване“ АД, 

което е в отговор на нашето писмо от 17 май 2024 г., което им 

изпратихме по повод предстоящата среща с районите избирателни 

комисии чрез видеоконферентна връзка на 22 май 2024 г.  

Моля да се запознаете с писмото и ще го обсъдим в работна 

група. 

 

Преминаваме към точка втора: 



11 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ГЛАСУВАНЕ НА 

ИЗБИРАТЕЛИ С УВРЕДЕНО ЗРЕНИЕ ИЛИ СЪС ЗАТРУДНЕНИЯ 

В ПРИДВИЖВАНЕТО В ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА ЕП ОТ Р. 

БЪЛГАРИЯ И/ИЛИ ЗА НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ, 

НАСРОЧЕНИ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, във вътрешната 

мрежа в папка с моите инициали е проектът за решение за гласуване 

на избиратели с увредено зрение и затруднения в придвижването, 

заедно с две приложения. Проектът е № 4978. Докладвам го днес, 

тъй като в събота получихме отговор на нашето предложение до 

Администрацията на Министерския съвет за поставяне пред тези 

секционни избирателни комисии на специални табла, на които да 

бъдат публикувани кандидатските листи изписани на брайлова 

азбука. Оказва се, че това няма как да се случи сега, пък и не се 

подкрепя толкова активно вече от Съюза на слепите в България и по 

тази причина премахнах от проекта на решение текста с поставянето 

на табла пред тези секционни избирателни комисии, които се 

определят за гласуване на избиратели с увредено зрение и 

затруднения в придвижването, така че текстът на решението е 

обичайният. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение, моля за вашите изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

Решението е № 3326-ЕП/НС/20.05.2024 г. 

 

Преминаваме към точка пета: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИИ НА 

НАБЛЮДАТЕЛИ В ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г.  
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Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. Проектът е с № 5009 в 

моята папка и е относно регистрация на наблюдатели от сдружение 

ДЕМОКРАЦИЯ И ЗАКОННОСТ за участие в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. 

Постъпило е заявление с вх. № 1-1 от 17 май 2024 г. от 

сдружение ДЕМОКРАЦИЯ И ЗАКОННОСТ, подадено чрез 

упълномощено лице. 

Към заявлението са приложени: декларации по образец – 5 

броя; списък с имената и единните граждански номера на изрично 

упълномощените от сдружението лица, които да бъдат регистрирани 

като наблюдатели за страната в изборите за членове на Европейския 

парламент от Република България и за народни представители на 9 

юни 2024 г., списъкът е представен на хартиен носител и в 

електронен вид на технически носител в excel формат. 

От извършената проверка на лицата, предложени да бъдат 

регистрирани като наблюдатели от сдружението, се установява, че 

към датата на регистрацията всички лица отговарят на изискванията 

на Изборния кодекс.  

Въз основа на това, че са представени всички изискуеми 

документи, както и резултата от проверката, на основание чл. 57, 

ал. 1, т. 14, чл. 112, ал. 1, т. 1, ал. 2 – 4, ал. 7 и 8, чл. 115 от Изборния 

кодекс и Решение № 3083-ЕП/НС от 17 април 2024 г., предлагам на 

Централната избирателна комисия да: 

„РЕШИ: 

Регистрира като наблюдатели за страната 5 упълномощени 

представители на сдружение ДЕМОКРАЦИЯ И ЗАКОННОСТ.  

Регистрираните наблюдатели да се впишат в публичния 

регистър. 

На регистрираните наблюдатели да се издадат удостоверения.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, за да се 

направи уточнение по проекта на решение, ще го върна за гласуване 
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малко по-късно.  

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Колеги, в моя папка във вътрешната мрежа 

е проект за регистрация на сдружение ИНСТИТУТ ЗА РАЗВИТИЕ 

НА ПУБЛИЧНАТА СРЕДА за участие с наблюдатели в изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. 

Постъпило е заявление с вх. № 7 от 17 май 2024 г. от Ива 

Юлиянова Лазарова – представляваща сдружение ИНСТИТУТ ЗА 

РАЗВИТИЕ НА ПУБЛИЧНАТА СРЕДА, за регистрация за участие с 

наблюдатели в изборите за членове на Европейския парламент от 

Република България и за народни представители на 9 юни 2024 г. 

Представени са всички необходими документи, включително и 

декларации по образец на 11 броя упълномощени представители на 

сдружението. 

От извършената проверка на лицата, предложени да бъдат 

регистрирани като наблюдатели от сдружението, се установява, че 

към датата на регистрацията всички лица отговарят на изискванията 

на Изборния кодекс.  

Сдружението е в публична полза. 

Въз основа на представените изискуеми документи, както и 

резултата от проверката, на основание чл. 57, ал. 1, т. 14, чл. 112, ал. 

1, т. 1, ал. 2 – 4, ал. 7 и 8, чл. 115 от Изборния кодекс и Решение 

№ 3083-ЕП/НС от 17 април 2024 г. Централната избирателна 

комисия, предлагам на Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Регистрира сдружение „ИНСТИТУТ ЗА РАЗВИТИЕ НА 

ПУБЛИЧНАТА СРЕДА за участие с наблюдатели в изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. като българска 

неправителствена организация. 

Регистира като наблюдатели за страната 11 упълномощени 

представители на сдружение ИНСТИТУТ ЗА РАЗВИТИЕ НА 
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ПУБЛИЧНАТА СРЕДА. 

Регистрираните наблюдатели да се впишат в публичния 

регистър. 

На регистрираните наблюдатели да се издадат удостоверения.“ 

Решението подлежи на обжалване пред Върховния 

административен съд чрез Централната избирателна комисия в 

тридневен срок от обявяването му. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта за решение. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), 

против – няма. 

Решението е № 3327-ЕП/НС/20.05.2024 г. 

Колеги, по проекта на решение, докладвано от колегата 

Георгиев в тази точка, вече се изясниха въпросите, които трябваше 

да се изяснят. Имате ли изказвания по проекта на решение? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), 

против – няма. 

Решението е № 3328-ЕП/НС/20.05.2024 г. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е заявление от 

Калин Костадинов Славов – представляващ сдружение 

АСОЦИАЦИЯ ПРОЗРАЧНОСТ БЕЗ ГРАНИЦИ, чрез Ваня 

Георгиева Кашукеева-Нушева – пълномощник, за регистрация за 

участие с наблюдатели в изборите за членове на Европейския 

парламент от Република България и за народни представители на 
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9 юни 2024 г. 

Към заявлението са приложени всички изискуеми документи. 

От електронната разпечатка от Агенцията по вписванията –

Търговски регистър и регистър на юридическите лица с нестопанска 

цел, по ЕИК на сдружението е видно, че то е определено за 

извършване на дейност в обществена полза и с предмет на дейност в 

областта на защитата на политическите права на гражданите. 

Изпълнени са изискванията на Решение № 3083-ЕП/НС от 

17 април 2024 г. на Централната избирателна комисия. 

Лицата отговарят на изискванията да бъдат регистрирани като 

наблюдатели, поради което и на посочените в проекта на решение 

правни основания, предлагам Централната избирателна комисия да: 

„РЕШИ: 

Регистрира сдружение АСОЦИАЦИЯ ПРОЗРАЧНОСТ БЕЗ 

ГРАНИЦИ за участие с наблюдатели в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. като българска неправителствена 

организация. 

Регистрира като наблюдатели 8 упълномощени представители 

на сдружение АСОЦИАЦИЯ ПРОЗРАЧНОСТ БЕЗ ГРАНИЦИ, както 

следва: в страната 7 лица, а именно: Калин Костадинов Славов, Ваня 

Георгиева Кашукеева-Нушева, Мария Павлова Павлова, Илко 

Атанасов Божков, Александра Христова Константинова, Кремена 

Николаева Чобанова, Александър Асенов Гудев; и 1 лице извън 

страната – Георги Крумов Костов. 

Регистрираните наблюдатели да се впишат в публичния 

регистър. 

На регистрираните наблюдатели да се издадат удостоверения.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта за решение. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Елка Стоянова, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 
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Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА:  

Решението е № 3329-ЕП/НС/20.05.2024 г. 

Има ли други проекти на решения в тази точка? Няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието за 15 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Дванадесет 

членове сме в залата – имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка първа. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, във връзка с организацията 

по приемането и обработката на резултатите за гласуване извън 

страната ви предлагам – с оглед организацията на работата, да 

изпратим писмо до институциите, които подпомагат Централната 

избирателна комисия, за традиционната среща утре – 21 май 2024 г., 

от 10,00 ч. Това е писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева), 

против – няма. 

 

Колеги, продължаваме с точка трета от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕДА ЗА 

ПРЕДОСТАВЯНЕТО И РАЗХОДВАНЕТО НА СРЕДСТВАТА ЗА 

МЕДИЙНИ ПАКЕТИ В ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА 
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ЕВРОПЕЙСКИЯ ПАРЛАМЕНТ ОТ РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ И ЗА 

НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Господин Димитров, заповядайте с проекта на решение. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в моя папка има два проекта 

за решения. Единият проект е № 5007, а другият е № 5008. С тях 

допълнително се урежда редът за предоставяне на медийните 

пакети, както и се определят партиите и коалициите, които имат 

право на медийни пакети по новата дефиниция, според която за 

всеки избор се полага отделен медиен пакет. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение с проектен № 5007, моля за вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов), против – няма. 

Решението е № 3330-ЕП/НС/20.05.2024 г. 

Със следващата точка от дневния ред заповядайте, господин 

Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: В проект с № 5008 се определят 

партиите, коалициите и инициативните комитети, които имат право 

на медийни пакети. По съдържание той не се различава от 

предишния, а просто по различен начин е структуриран масивът от 

партии и коалиции, които имат право на медийни пакети по единия 

или другия избор.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), 
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против – няма. 

Решението е № 3331-ЕП/НС/20.05.2024 г. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, част от този пакет е и едно 

съобщение, което да сложим на нашата страница. Има нещо като 

проект под проектите за двете решения и което по съдържание 

уведомява медийните доставчици, че след приемане на Решение 

№ 3330-ЕП/НС от 20 май 2024 г., запитванията и договорите, които 

тези доставчици изпращат за одобрение в Централната избирателна 

комисия, няма да бъдат разглеждани, ако не се определя вида на 

медийния пакет – т. 1.4 от Решението. В първото изречение всичко е 

казано, в случай по кой пакет се прави заявката или договора. 

Препращам към него. Идеята е заявките, които сега са подадени 

общо като за медиен пакет без да посочват дали е за европейските 

или за националните избори, просто да знаят, че трябва да… 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Чаушев, 

заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Както винаги въпросът е в жанровете, за 

които говорим. Ние имаме един текст в решението, а съобщението 

трябва да синтезира това, което е написано в текста, в ясни и 

разбираеми кратки изречения, а не да препраща към нещо, което 

вече се знае.  

Предлагам с ясни думи в това съобщение да не препращаме 

към текстове от това решение, а да извлечем есенцията на онова, 

което сме написали в три изречения, а ние ще го направим в едно и 

то в действие, а не в тълкуване. Това е смисълът на това съобщение, 

ако ще го правим въобще? Важни са действията, а не 

интерпретациите. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Да, предложих съобщението, а след 

това ще е окончателната редакция, която ще погледнете, когато се 

пише дата на съобщението, за да се публикува. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Ще подложа на 

гласуване публикуването на такова съобщение. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 



19 

комисия. 

Следобедната част ще продължим в 16,30 ч. 

Колеги, извинявайте, но, тъй като разбирам, че има проект на 

решение в готовност, господин Баханов, заповядайте в точка пета, 

след което ще прекъсна заседанието: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИИ НА  

НАБЛЮДАТЕЛИ В ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря ви. Уважаеми колеги, 

постъпило е заявление на 17 май 2024 г., относно регистрация на 

наблюдатели от сдружение АД УНИТАТЕМ за участие в изборите 

за членове на Европейския парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. 

Заявление е с вх. № 5-1 от 17 май 2024 г. от сдружение АД 

УНИТАТЕМ. Сдружението е представлявано от Лилия Димитрова 

Ангелова – Несторова, чрез Габриела Георгиева Милчева за 

регистрация на наблюдатели в предстоящите избори. 

Към заявлението са приложени: декларации по образец – 

84 броя; списък с имената и единните граждански номера на изрично 

упълномощените от сдружението лица, които да бъдат регистрирани 

като наблюдатели за страната – всичките 84 броя, в изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. Списъкът е представен на 

хартиен носител и в електронен вид на технически носител в excel 

формат. 

Централната избирателна комисия приема, че е спазено 

изискването на т. 3.1. от раздел І на Решение № 3083-ЕП/НС от 

17 април 2024 г. 

От извършената проверка на 84 лица, предложени да бъдат 

регистрирани като наблюдатели от сдружението, се установява, че 

към датата на регистрацията 82 от 84-те предложени лица отговарят 

на изискванията на Изборния кодекс, а за две лица са установени 

несъответствия. 



20 

Въз основа на това, че са представени всички изискуеми 

документи, както и резултата от проверката, на основание чл. 57, 

ал. 1, т. 14, чл. 112, ал. 1, т. 1, ал. 2 – 4, ал. 7 и 8, чл. 115 от Изборния 

кодекс и Решение № 3083-ЕП/НС от 17 април 2024 г., предлагам 

Централната избирателна комисия да: 

„РЕШИ: 

Регистрира като наблюдатели за страната 82 упълномощени 

представители на сдружение АД УНИТАТЕМ, подробно изброени в 

таблица, с посочени имена и едини граждански номера. 

Регистрираните наблюдатели да се впишат в публичния 

регистър. 

На регистрираните наблюдатели да се издадат удостоверения.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма. 

Решението е № 3332-ЕП/НС/20.05.2024 г. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия.  

Следобедната част, предвид работата на комисиите по Закона 

за обществените поръчки и подготовката на проекти на решения и 

документи, ще продължи в 16,30 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Тринадесет 

членове сме в залата, имаме кворум.  

Предлагам да допълним дневния ред с нови точки.  
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Нова точка 6: Проект на решение относно условията и реда за 

извършване на допитвания до общественото мнение в изборите на 

9 юни, докладчик – господин Томов.  

Точка 7: Проект на решение относно промени в състави на 

общински избирателни комисии, докладчик – господин Чаушев.  

Точка 8: Проект на решение относно опаковане и предаване на 

изборни книжа и материали от секционните избирателни комисии на 

районните избирателни комисии и на общинската администрация, 

докладчик – господин Войнов.  

Точка 9: Проекти на решения на Методически указания за 

секционните избирателни комисии за гласуване с хартиени 

бюлетини, съответно за секциите с машинно гласуване. И по двата 

проекта докладчик е господин Войнов.  

И в точка 1 и в точка 5 съм добавила колегите, които имат 

доклади в тези точки.  

Имате ли други предложения по дневния ред? Няма.  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и 

Цветанка Георгиева); против – няма.  

Колеги, започваме с доклади по точка 5 от дневния ред.  

Господин Баханов, заповядайте.  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, продължава 

регистрацията на наблюдатели от сдружение АД УНИТАТЕМ. В 

заседанието преди обяд имаше 82-ма наблюдатели, които 

регистрирахме. Сега с вх. № ЦИК-ЕПНС-15-465/2 от 20.05.2024 г. в 

Централната избирателна комисия е постъпило заявление с вх. № 5-

2 от същата дата от сдружение АД УНИТАТЕМ, представлявано от 

Лилия Димитрова Ангелова-Несторова чрез Александър Несторов 

Несторов. Сдружението е регистрирано с Решение № 3313-ЕП/НС от 

16 май 2024 г. на Централната избирателна комисия. Същото е 
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регистрирано за участие с наблюдатели в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г.  

Към заявлението са приложени: декларации по образец – 

16 бр., както и списък с имената и единните граждански имена на 

изрично упълномощените от сдружението лица, които да бъдат 

регистрирани като наблюдатели за страната в предстоящите избори, 

като списъкът е представен на хартиен носител и в електронен вид 

на технически носител в excel формат, и пълномощно в полза на 

Александър Несторов Несторов.  

Централната избирателна комисия приема, че е спазено 

изискването на т. 3.1 от Раздел I на Решение № 3082-ЕП/НС от 

17 април 2024 г. Получена е и проверка относно предложените лица, 

които да бъдат регистрирани като наблюдатели от сдружението, от 

която проверка се установява, че към датата на регистрация 10 лица 

от предложените 16 отговарят на изискванията на Изборния кодекс, 

а за 6 лица са установени несъответствия.  

Предлагам, след като констатира, че са представени всички 

изискуеми документи съгласно разпоредбите на Изборния кодекс, 

както и като се вземе предвид резултата от проверката на основание 

разпоредбите на Изборния кодекс и Решение № 3083-ЕП/НС от 

17 април 2024 г. Централната избирателна комисия да регистрира 

като наблюдатели за страната десет упълномощени представители 

от сдружение АД УНИТАТЕМ, както следва подробно изброени в 

таблица с посочени имена и ЕГН. Същите да се впишат в публичния 

регистър и на тях да бъдат издадени съответните удостоверения.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Решението е № 3333-ЕП/НС/20.05.2024 г.  

Госпожо Георгиева, заповядайте.  

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, постъпило е заявление с 

вх. № 9 от 20 май 2024 г. от  Катя Колева – представляващ 

сдружение „ИНСТИТУТ ЗА СОЦИАЛНА ИНТЕГРАЦИЯ“ за 

регистрация за участие с наблюдатели в изборите за членове на 

Европейския парламент и за народни представители на 9 юни 2024 г.  

Към заявлението са приложени: декларации – 4 бр., списък с 

имената и единните граждански номера на изрично упълномощените 

лица, представен на хартиен носител и в електронен вид на 

технически носител. Сдружението е регистрирано за извършване на 

дейност в обществена полза и с предмет на дейност в областта на 

защитата на политическите права на гражданите. Извършена е 

проверка на предложените лица, от която е видно, че всички те 

отговарят на изискванията на Изборния кодекс.  

Предвид представените документи, резултата от проверката и 

на база правните основания предлагам на Централната избирателна 

комисия да реши:  

Регистрира сдружение „ИНСТИТУТ ЗА СОЦИАЛНА 

ИНТЕГРАЦИЯ“ за участие с наблюдатели в изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. като българска неправителствена 

организация.  

Регистрира като наблюдатели за страната 4 упълномощени 

представители на сдружението по приложен списък.  

Регистрираните наблюдатели да се впишат в публичния 

регистър и да им се издадат удостоверения.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение.  

Моля, режим на гласуване.  



24 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и 

Цветанка Георгиева); против – няма.  

Колеги, Решението е № 3334-ЕП/НС/20.05.2024 г.  

Има ли други доклади в тази точка?  

Колеги, продължаваме с доклади в точка 1. 

Господин Войнов, заповядайте.  

Определям госпожа Матева за малко да води заседанието.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от „Сиела Норма“ с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-142-32 от 20 май. 

То е в отговор на нашето искане да ни предоставят за целите на 

удостоверяването на съответствията по чл. 213а, ал. 2 от Изборния 

кодекс code coverage доклад.  

Предлагам да изпратим писмо до Министерството на 

електронното управление, с което приложено да им предоставим 

code coverage доклада, както и удостоверителната верига, с която са 

издадени смарт картите съгласно искането в тяхното писмо от 

17 май. Проектът за писмо е в моята папка.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложението?  

Подлагам го на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова и Силвия Стойчева); 

против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с 

предстоящото инсталиране на машини за гласуване за изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. и с цел осигуряване доверие 

в изборния процес, предлагам да изпратим писмо до министър-
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председателя, с което да поискаме IT експерти и служители от 

държавната администрация, които да осъществяват контрол при 

подготовката на машините за гласуване, както и проверка на 

подготвени за експедиция СУЕМГ. Проектът на писмо е в моята 

папка.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по предложението? Не виждам.  

Подлагам го на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Следващ докладчик – колегата Стойчева.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, моля в папка с моите 

инициали да се запознаете с коригирания текст на текста на 

аудоклипа и видеоклипа за гласуване с машина, който беше обсъден 

на работна група.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по предложения текст?  

Подлагам го на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Следващият доклад. С вх. № ЦИК-ЕП-

18-23/3 от 20 май 2024 г. сме получили линк с вариант на динамичен 

банер за гласуване на ученици и студенти от изпълнителя на 

поръчката за разяснителната кампания.  Може да се запознаете с 

папка, която е озаглавена „Банер“, първия файл.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по предложения динамичен банер за гласуването на 

ученици и студенти?  

Моля да го одобрим с гласуване.  
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Също така в моята папка са налични 

два проекта на писма. Единият е до министъра на образованието и 

науката, другият е до ректорите на висшите училища. С тези писма 

ги уведомяваме за информацията, която е налична на интернет 

страницата на Централната избирателна комисия относно начина на 

гласуване на ученици, както и на студенти и се обръщаме към тях с 

молба за съдействие за предоставяне и разпространение на тази 

информация.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по проектите с проектен номер 10119 и съответно 10120. 

Ще ги подложа на гласуване заедно, те са със сходни текстове.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

Следващ докладчик – колегата Ганчева.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, предлагам с последващо 

одобрение да одобрим предаването на актуализирани данни на 

Работна група „Избори“, които получихме от „Информационно 

обслужване“ във връзка с наше Решение № 3325. С вх. № ЦИК-

ЕП/НС-15-611 получихме данни, а с писмо с изх. № ЦИК-ЕП/НС-02-

72/9 от 20 май 2024 г. предадохме данните на Работна група 

„Избори“. Предлагам последващо одобрение.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване.  
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам постъпило писмо 

по електронната поща на Централната избирателна комисия с вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-09-571/1 от 20 май 2024 г. То е от партия ДПС. 

Уведомяват ни за лицето, което ще присъства на консултациите, 

насрочени в ЦИК.  

Предлагам да се предават на директора на дирекция 

„Администрация“ за обобщаване, съответно за изготвяне на списък, 

който да бъде подписан за издаване на съответните пропуски с оглед 

специалния режим на сградата. Протоколно решение в този смисъл – 

да се обобщават такива преписки.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становища по предложението?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); 

против – няма.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам само за 

запознаване вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-612 от 20 май, с което сме 

получили конкретни предложения за броя на членовете на СИК 

извън страната утре да преценим и евентуално да одобрим или не 

одобрим направените предложения.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Ципов.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, връщам на доклад вх. № ЦИК-

ЕП/НС-02-205 от 7 май 2024 г. – запитване от командира на 

Военновъздушните сили. В моя папка от днес ще видите проект на 
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отговор, адресиран до командира, с копие до министъра на 

отбраната.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по текста на писмо? Не виждам.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

Колега Баханов, заповядайте.  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, има подготвен 

отговор до ОД на МВР – Монтана, по повод постъпило в ЦИК 

запитване с вх. № ЦИК-МИ-04-232 от 14 май 2024 г. Молят да им 

предоставим решение на РИК, с което се назначава съставът на СИК 

в избирателна секция 76, село Стубел, област Монтана, за избори за 

местна власт, проведени на 29.10.2023 г., да изпратим документа на 

посочен адрес.  

В моя папка има писмо, с което го уведомяваме, че съставът на 

секционната избирателна комисия в избирателна секция с. Стубел за 

изборите за общински секции е назначен с Решение № 102-МИ от 

27.09.2023 г. на ОИК – Монтана. Решението е публикувано на 

интернет страницата на ОИК на адрес еди-кой си, като копие от 

горепосоченото решение на Общинската избирателна комисия 

следва да изискате от Общинска избирателна комисия – Монтана. 

Това е предложението ми за отговор.  

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по текста на писмо?  

Колеги, подлагам на гласуване писмото.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Вх. № ЦИК-МИ-08-251 е постановление 

за отказ за образуване на наказателно производство, с което ни е 

препратена по компетентност цялата преписка с оглед преценка на 

ангажиране на административнонаказателна отговорност за 

допуснато нарушение на Изборния кодекс, за което Районна 

прокуратура – Благоевград, да бъде уведомена писмено. Като молят 

след произнасяне с акт по същество ведно с материалите по 

преписката да се върнат своевременно в Районна прокуратура – 

Благоевград.  

Знаете, че тези откази се обжалват в 7-дневен срок. Получено е 

на 17.05.2024 г. То е от Е. К. – прокурор и заместник-

административен ръководител на Районна прокуратура – 

Благоевград, за лице, което без да има право на глас е дело вота си 

на 29.10.2023 г., което е имало постоянен адрес в община Симитли, 

но настоящият му адрес е в Република Португалия. Било е допуснато 

от секционната избирателна комисия да гласува, въпреки че не 

фигурира в избирателния списък.  Попълнило е декларация, че няма 

да гласува на друго място и е дописано под чертата. Прокуратурата 

счита, че съществуват обективна и субективна страна в състава на 

престъплението по чл. 168, но е било необходимо допълнителна 

информация на основание чл. 36, ал. 1 и да бъде вписано и дописано 

под черта в избирателния списък. Бил е допуснат да гласува от 

членовете на избирателната комисия, като е бил дописан под черта 

срещу подписване на декларация. Липсват данни да е гласувало два 

пъти. Отказват да се образува досъдебно наказателно производство, 

не са събрани данни за извършено престъпление от общ характер от 

компетентността на Районна прокуратура – Благоевград, но въпреки 

това прокурорът смята, че материалите по преписката следва да се 

изпратят до Централната избирателна комисия с оглед преценка на 

допуснато нарушение на Изборния кодекс.  
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Предлагам да не се обжалва въпросното постановление и да се 

даде на юридическия отдел на Централната избирателна комисия за 

евентуална преценка дали са налице данни за извършено нарушение 

на Изборния кодекс от страна на секционната избирателна комисия 

от посоченото населено място и конкретната секция.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – 1 (Севинч Солакова).  

Госпожо Матева, заповядайте.  

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

пристигнала призовка по административно дело № 4931 от 2024 г. 

на Девети касационен състав, Административен съд – София-град. С 

него ни се връща Определение № 5603. Делото е образувано по 

жалба на Е. К. срещу Решение № 3297-ЕП/НС относно 

утвърждаването на изборните книжа. Това е дело, образувано по 

жалбата срещу образеца на бюлетината за Европейския парламент. 

Делото е насрочено за разглеждане на 21 май 2024 г. от 14,30 ч.  

Едновременно с това е получена и призовка от 

Административен съд – София-град, по дело № 4932 от 2024 г. с 

приложен препис от Определение № 5597, което беше изпратено по 

електронна поща на ЦИК и го докладвах на 18 май 2024 г. По 

другото дело се обжалва решението в частта, в която е утвърден 

образецът от бюлетината за народни представители, Приложение № 

127. Делото е насрочено за разглеждане на 21 май 2024 г. от 15,30 ч.  

Предлагам да вземем решение председателят на ЦИК да 

упълномощи юрисконсулт Нели Тодорова да представлява ЦИК по 

двете дела и да претендира юрисконсултско възнаграждение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли?  
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Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– 1 (Йорданка Ганчева).  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам ви да одобрим за 

депозиране във Върховния административен съд на молба, която 

докладвах в предиобедната част на заседанието. Ако сте съгласни с 

текста, който е вторият файл от 16,37 ч., моля да гласуваме.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Колеги, моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 2 (Любомир 

Георгиев и Цветозар Томов).  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам ви да изпратим едно 

писмо до „Информационно обслужване“, с което да поискаме утре 

до 11,00 ч. да ни бъдат предоставени на два технически носителя 

флашпамет данните с кандидатските листи на всички кандидати за 

членове на Европейския парламент, съобразно решението на ЦИК за 

регистрация и подреждането на кандидатските листи с информация 

за издигналите ги факти и коалиции, както и кандидатските листи на 

кандидатите за членове на Европейския парламент, съобразно 

регистрацията от районните избирателни комисии по изборни 

райони също с данни за издигналата ги партия и коалиция.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Колеги, моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 
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Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от „Евронюз 

България“ с молба да бъдат допуснати четири лица с посочени три 

имена и ЕГН в периода 27 май до 7 юни, за да подготвят мобилно 

студио.  

Колеги, вземам повод от това писмо да ви предложа всички 

представители на медиите, които трябва да бъдат допускани във 

връзка с организирането на мобилни студия за отразяването на 

провеждането на изборите да се вземе решение, чрез директора на 

дирекция „Администрация“ да бъдат подготвени списъци, които да 

минават с подписите на председател и секретар.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения?  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

Колеги, в тази точка искам да направя едно уточнение в 

Заповед № 26-АД от 20 май 2024 г. относно състава на комисията по 

обществената поръчка за възлагане на компютърната обработка на 

данните от гласуване.  

Комисията е в състав: председател – господин Димитров, 

заместник-председател на ЦИК, и членове: Господин Войнов – 

заместник-председател на ЦИК; господин Георгиев – член на 

Централната избирателна комисия; господин        Г.           Б. – 

експерт към Централната избирателна комисия, и юрисконсулт Нели 

Тодорова; Милена Радославова – резервен член, главен юрисконсулт 

в звено „Правна дейност“. 
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Продължаваме с точка 6 от дневния ред:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО УСЛОВИЯТА И РЕДА 

ЗА ИЗВЪРШВАНЕ НА ДОПИТВАНИЯ ДО ОБЩЕСТВЕНОТО 

МНЕНИЕ В ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г.  

Господин Томов, заповядайте.  

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, във вътрешната 

мрежа в папка с моите инициали е качен проект на решение относно 

условията и реда за извършване на допитвания до общественото 

мнение, социологически изследвания и проучвания на изхода (exit-

poll) в изборния ден. Проектът не съдържа съществени различия от 

предишни проекти, които сме приемали при парламентарни избори. 

Надявам се, че сте се запознали с него и предлагам, ако няма 

бележки и предложения относно него, да го гласуваме и приемам.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 3335-ЕП/НС/20.05.2024 г.  

 

Преминаваме към точка 7:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В СЪСТАВИ 

НА ОИК.  

Господин Чаушев, заповядайте.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: В моя вътрешна папка има проект за 

промяна в състава на ОИК – Тетевен.  

По същество сме освободили председателя на тази общинска 

избирателна комисия. Съответно са постъпили документите с 

предложение и изискващите се документи.  
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Поради което предлагам да назначим за председател на ОИК – 

Тетевен, Нели Ангелова Балканска. Съответно на новоназначения 

председател да се издаде удостоверение.  

Предлагам да го гласуваме и хората да работят.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 3336-МИ/20.05.2024 г.  

 

Колеги, преминаваме към точка 8:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПАКОВАНЕ И 

ПРЕДАВАНЕ НА ИЗБОРНИ КНИЖА И МАТЕРИАЛИ ОТ 

СЕКЦИОННИТЕ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ НА РАЙОННИТЕ 

ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ И НА ОБЩИНСКИТЕ 

АДМИНИСТРАЦИИ.  

Господин Войнов, заповядайте.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, представям ви 

Проект на решение относно опаковане и предаване на изборни 

книжа и материали от СИК на районните избирателни комисии и на 

общинските администрации от изборите за членове на Европейския 

парламент от Република България и за народни представители на 9 

юни 2024 г. и тяхното съхраняване.  

Решението е съобразено с факта, че двата вида избори се 

произвеждат едновременно, а книжата и материалите трябва да се 

опаковат и предават поотделно за всеки вид избор. Решението има 

три раздела.  

Първият е „Опаковане на избирателните списъци, 

протоколите, бюлетините и другите книжа и материали след 
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приключване на гласуването“, като разделът е в две части. Първата 

част е за опаковане в СИК, в които се гласува само с хартиени 

бюлетини, а втората част е за опаковане в секционни избирателни 

комисии, в които се гласува с хартиени бюлетини и със 

специализирани устройства за машинно гласуване.  

Раздел втори: „Предаване на пликовете, книжата, материалите 

и чувалите от СИК на РИК и на общинските администрации“.  

Раздел трети: „Съхраняване на чувалите и други изборни 

книжа и материали и извършване на проверки“.  

Към проекта за решение има две приложения. Първото е 

констативен протокол, с който се констатират липси на изборни 

книжа и материали в плик 1 и плик 2, а второто приложение е 

констативен протокол, с който се констатира нарушена цялост на 

чувал.  

Предлагам, ако няма забележки, да приемем така предложения 

проект за решение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение, който беше обсъден в 

работна група.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 3337-ЕП/НС/20.05.2024 г.  

 

Преминаваме към точка 9:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ЗА ПРИЕМАНЕ НА 

МЕТОДИЧЕСКИ УКАЗАНИЯ ЗА СИК ЗА ГЛАСУВАНЕ С 

ХАРТИЕНИ БЮЛЕТИНИ И ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ НА 

МЕТОДИЧЕСКИ УКАЗАНИЯ ЗА СЕКЦИИТЕ С МАШИННО 

ГЛАСУВАНЕ.  
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Господин Войнов, заповядайте.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, предлагам ви 

Проект на решение относно приемане на Методически указания за 

секционните избирателни комисии в страната в изборите за членове 

на Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. при гласуване с хартиени бюлетини. 

Методическите указания са съобразени с това, че двата вида избори 

се произвеждат едновременно, както и че двата вида избори 

включват преброяване на преференции.  

Частта за опаковането и предаването на изборните книжа и 

материали е съобразена с приетото преди малко решение за 

опаковане и представяне на изборните книжа.  

Методическите указания бяха обсъдени на работна група, така 

че предлагам да приемем така представените Методически указания 

при гласуване с хартиени бюлетини, както и проекта на решение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение, моля за вашите изказвания.  

Колеги, моля, процедура по гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 3338-ЕП/НС/20.05.2024 г.  

Заповядайте за следващия проект.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, другият 

проект на решение е относно приемане на Методически указания за 

секционните избирателни комисии в страната в изборите за членове 

на Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. при гласуване с хартиени бюлетини 

и със специализирани устройства за машинно гласуване.  

Специфичното за тези избори е, че за първи път бюлетините 

ще се пускат в четири избирателни кутии – две за хартиените 
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бюлетини и две за бюлетините от машинно гласуване, съответно ще 

се преброяват бюлетините от четирите избирателни кутии.  

На работна група бяха подробно обсъдени Методическите 

указани, включително редът, по който ще се извърши 

преброяването. И тук опаковането и предаването на изборните 

книжа и материали е съобразено с приетото решение за опаковане и 

предаване на изборните книжа и материали.  

Предлагам да приемем така представените Методическите 

указания при гласуване с хартиени бюлетини и със специализирани 

устройства за машинно гласуване, както и проекта на решение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта.  

Колеги, моля, процедура по гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 3339-ЕП/НС/20.05.2024 г.  

Колеги, връщам докладите в първа точка. 

Госпожо Солакова, заповядайте.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа в папка 

с моите инициали има една папка за последващо одобрение.  Моля 

да одобрим писмата, които изпратихме до БИМ за уточнение на 

документите, които се изискват за хартията за машинно гласуване 

във връзка с удостоверителния процес за типа устройства за 

машинно гласуване.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по това предложение?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 

няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: В тази връзка ви докладвам вх. № 

ЦИК-ЕП/НС-21-535/2 от 20 май 2024 г. с уточнението да 

предоставим копие от сертификатите, които сме получили в 

Централната избирателна комисия.  

Предлагам ви да изпратим писмо до изпълняващия 

длъжността председател на Българския институт по метрология с 

копие до министъра на електронното управление и до председателя 

на Управителния съвет на Българския институт за стандартизация в 

отговор на това писмо. Да посочим, че техническите изисквания за 

изработка и доставка на ролките специализирана хартия са 

определени с Решение № 3318-ЕП/НС от 17 май тази година на 

Централната избирателна комисия и приложено да изпратим копие 

от сертификата, приложен към документацията за обществената 

поръчка, заедно с превод, както са в досието на обществената 

поръчка.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Има ли други предложения?  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, получили сме писмо от 

„Информационно обслужване“, вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-609 от 20-и, с 

молба за осигуряване на пропуск за сградата на Централната 

избирателна комисия на трима представители на „Информационно 

обслужване“.  

Предлагам ви да изпратим писмо до главния секретар на 

Народното събрание с искане за осигуряване на пропуски за достъп 

до сградата на тримата служители на „Информационно обслужване“ 

със срок до 30 юни тази година.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения?  

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма.  

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-19-561/1 

от 20 май в 15,15 ч. е постъпила оферта за изпълнение на обществена 

поръчка за изработка на хартиените бюлетини и специализираната 

хартия за машинно гласуване. За сведение.  

От община Севлиево сме получили писмо с приложени 

протокол от комисията, определена със заповед на кмета на община  

Севлиево, във връзка с указанията на Централната избирателна 

комисия за унищожаване на оставените за съхранение ролки със 

специализирана хартия за изборите за народни представители на 

2 април 2023 г., както и за местните избори през 2023 г. Докладвам 

ви го за сведение.  

Предлагам, тъй като това е първото писмо, да приемем 

протоколно решение за обособяване на отделна папка, в която да се 

събират всички писма от общините за унищожаване на тази хартия.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, поради 

изчерпване на дневния ред, закривам заседанието на Централната 

избирателна комисия. Насрочвам следващото за утре – 21 май от 

11,00 ч. Благодаря ви.  

 (Закрито в 18,45 ч.) 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

       Камелия Нейкова  

 

    СЕКРЕТАР:  

       Севинч Солакова  

 

 

Стенографи:  

   Катя Данчева   

   Нина Иванова  


